
Iz dela občinske
konference ZSMS

1. in 2. fabruarja se je mala produkcijska ento DO PRIS. katere
soustanovitefj je OK ZSMS Lj-BeŽigrad. konfino preselila v prostore
Družbenega centra Bežigrad. S tem bo olajSano tudi nadaljnje
sodelovanjo. Skupa) z DO PRIS že pripravljamo skupnl tečaj oz.
seminar s podrofija informatike. VSE ZAINTERESIRANE VABtMO,
OA SE OGLASIJO NA OK ZSMS Lj-Bežigrad (tel.: 322-356).

4. februaij* je potekala seja komrsije za srednje usmerjeno izo-
braževan(e Predslavniki OO ZSMS v SUl so razpravljali o problem-
tlki sredniega usmerjenega izobraževanja, klubu fttipandistov,
ragresiran/u družbene prehrane dijakov In Studentov, problematikl
kraj in narkomanije, kakor tudi o vpraSanjih sodelovanja dijakov
v samoupravni organiziranosti šol, Celoten spekter bodo obravna-
vala tudi predsedstva posameznlh 0 0 ZSMS.

4. labruarja je v KS Franc Ravbar potekala seja interesnefla
kootdinacijskega svela Črnuče-Nadgorica, ki je obravnaval tudi
problematiko ustanovltve 0 0 ZSMS. Prvi koraki so storjeni.

4. tobruarja je potekalo obfiinsko kviz tekmovanje klubov OZN,
katerega je za vse Ijubljanske Sole organizirala OK ZSMS Lj.-šiŠka.
Občinski prvak med klubi OZN v Bezigradu je Oš Franc Ravbar,
drugo mesto je zasedla OŠ Miran Jarc. tretje OŠ Milan SuŠtaršifi, 4.
mesto pa OŠ B. Kldrič, Na regijskem tekmovanju nas bosta zasto-
pali obe prvouvrSčeni ekipi.

4. (ebruarja je potekala seja koordinacijskega sveta ZSMS 0 0
Elma Za predsedmka KS ZSMS so ponovno izvolili Lidijo Sabol, za
sekretarja pa Aienko Mrak- V OO ZSMS TOZD Orodjarna je predsed-
nik Roman Suhadolc in sekretar Mar|an Kolenc. V 0 0 ZSMS TOZD
PCaA so podaljSali mandat predsedniku Vladu Hajdinjaku ter za
sekretarja izvolili Danlco Blatnik. V OO ZSMS TOZD Trflnsformatorji
bo dolžnost predsednika opravljal flebolj Darko, sekretarja pa
Zdenka Ooglč. V OO ZSMS OSSS so za predsednika izvolili Alenko
Mrak, za sekretarja pa Mojco Rihter. Novemu vodstvu ZSMS v Elmi
leiimo obiio uspehov.

5. fabruarja je potekal ples bežigrajsklh osnovnoSolcev. Plesa
v Domu JLA se je udelezilo okoli 200 članov ZSMS iz bežigrajskih
osnovnih Sol.

9. februarja je v 0 0 ZSMS Labod TIP-TOP potekala seja prsdsed-
stva 0 0 ZSMS ob prisotnosi delovne skupine OKZSMS.

10. fabruar|a je delovna skupina OK ZSMS obiskala koordinacij-
skl svet ZSMS Slovenijafes Trgovina. Razgovor je potekal o nadalj-
njih aktivnostih.

12. februarja je delovna skupina OK ZSMS obiskala koordinacij-
ski svet ZSMS SO Elma ter se dogovorila o nadaljnjih aktivnostih.

16. labruarja je potekala 22. seja P OK ZSMS Lj. Bežigrad. Clani
predsedslva so obravnavali pobudo o usianovitvi svetovalne stano-
vanjske agencije, gradivo za okroglo mizo RK ZSMS o kmetijstvu ter
vpraSanje ustavnjh sprememb.

22. (ebruar)a je potekala seja Stipendistov občine Bežigrad. Na
saji so obravnavali vpis v feole srednjega usmerjenega izobraieva-

nja, regresiranje prehrane. aktivnosti. ki naj bi jih izvajal klub Stipen-
distov ter informacijo o aktivnostih OK ZSMS do konca Solskega
leta.

23. lebruarja je potekala seja 0 0 ZSMS Varnost TOZD Varovanje
premoženja Bežigrad. Obravnavali so zaključni račun, evidentirali
za organe OK ZSMS, izvedli priprave na smučanje - zimsko vamo-
stiado.

23. februar)a je v vojaSntci Ljubo Sercer potekafa volitno-pro-
gramska konferenca organizadje ZSMJ. V razpravah je btla podana
pozitivna ocena dosedanjega sodelovanja z OK ZSMS ter niz pobud
za nadaljnje delo

23. februarja je potekala seja predsedstva 0 0 ZSMS v IMP DO
Elektromonter Clani predsedstva so se seznanili z aktivnostmi OK
ZSMS ter sprejeli dogovor za udeleibo v teh aktivnostih.

24. tobraatla |e atotfeni)ales TOZO 400 PE 7S0 potokata IntciBtivna
seja mladth za ustanovitev 0 0 ZSMS. Pričakujemo. da bo 0 0 ZSMS
V PE 760 kmalu pričela z delom In želimo jim uspeha.

25. fabruarja je potekala seja 0 0 ZSMS UNIS TOS- Dogovonli so
se o nastopih na °Ma)skih susretlh«, kl bodo v Gornjem Vakufu in
v Sportnem delu MBM

29. lebruaija je poiekalo sretanje mladih, ki so se z MDB BoSko
Buha udeležili zvezne MDA Univerziada 87. Mladi so obljubili, da se
ponovno vidijo v brigadi BoSko Buha v letošnjem letu.

OSNOVNASOLA FRANCETA BEVKA

Uspešno delo kulturnega društva
Na osnovni ioli Franceta Sevka uspeSno deluje Solsko kulturnoumat-

niSko druStvo. Z gledaitSko in recitatorsko dejavnostjo se predstavlja tudi
zunaj Sole, vabijo |ih obfiani in delovni Ijudje. Tako so v tem Solskem letu
imeli kulturni program za otroke delavcev Mladinske knjige ob praznova-
nju novoletne jelka, za občanke in obtane pa so pripravlli pester pro-
gram ob dnevu zena. Obisk je bil zeio Stevilen. Tudi v tozdu TIP TOP so
uspešno nastopili ot> dnevu iena. |, Š.


